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Abstract (en)
[origin: WO2016165926A1] The invention relates to a cooler (1) for cooling hot bulk goods (17), which cooler has a grate surface (16) for holding the
hot bulk goods (17) to be treated, preferably iron ore sinter. The problem addressed by the invention is that of reducing the dust emissions and at
the same time to also enable maintenance measures on the cooler (1). The problem is solved by means of a device which, in addition to the already
present covers, which are located in the region of the feed point (2) and the removal point (3), provides for an additional boundary, which prevents
the removal of dust particles of over 150 µm. The boundary consists of a stationary first wall (12) and a stationary second wall (11) and extends
over a partial segment, preferably over the entire region of the uncovered grate surface (16). Furthermore, a supporting structure (18) is provided, to
which the first wall (11) and the second wall (12) are fastened.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kühler (1) zum Kühlen von heißem Schüttgut (17) der eine Rostfläche (16) zur Aufnahme des zu behandelnden heißen
Schüttguts (17), vorzugsweise Eisenerzsinter, aufweist. Die Aufgabe besteht darin die Staubemissionen zu vermindern und gleichzeitig auch
Wartungsmaßnahmen am Kühler (1) zu ermöglichen. Die Aufgabe wird durch eine Vorrichtung gelöst die zusätzlich zu den bereits vorhandenen
Abdeckungen - die sich im Bereich der Aufgabestelle (2) und der Entnahmestelle (3) befinden - eine zusätzliche Begrenzung vorsieht, die das
Abtragen von Staubpartikeln von über 150µm verhindert. Die Begrenzung besteht aus einer ortsfesten ersten Wand (12) und eine ortsfeste zweiten
Wand (11) und erstreckt sich über einen Teilabschnitt bevorzugt über den gesamten Bereich der nicht abgedeckten Rostfläche (16). Weiters ist eine
Tragkonstruktion (18) vorgesehen an der die erste Wand (11) und die zweite Wand (12) befestigt sind.
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